

Amazing 韩国
KOREA 国

8D6N

釜山/大邱/水原/首尔

[首尔 → 釜山 KTX 高速列车]

BUSAN/DAEGU/SUWON/SEOUL

[SEOUL → BUSAN BY KTX]

Tour Code: KFC-2



Korea
韩国



Haeundae Blue Line
Park Beach Train
海云台Blue Line Park海边列车



Pohang Space Walk
浦项Space Walk



Huinnyeoul Cultural Village
白浅滩文化村



Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace
穿韩服游景福宫

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Gamcheon Culture Village
甘川文化村



DIY Gimnap
DIY紫菜包饭



Yonggung Temple
海东龙宫寺



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈ INCHEON

D2 ARRIVAL INCHEON 🚆 (KTX) BUSAN (MOB/L/D)

- 🚆 Take KTX Train to Busan
- ☑ Huinnyeoul Culture Village
- ☑ Gamcheon Culture Village
- ☑ Enjoy The Ancient Taste Ajuma Red Bean Ice

D3 BUSAN (B/L/D)

- ☑ Haeundae Blue Line Park Beach Train
- ☑ Yonggung Temple
- ☑ Gwangbokdong Street
- ☑ BIFF Square

D4 BUSAN 🚆 DAEGU (B/L/D)

- ☑ Pohang Space Walk
- ☑ Pohang Maritime Skywalk
- ☑ DIY Fried Chicken
- ☑ Seomun Market and Night Market (Closed on first and third Sunday of every month)

D5 DAEGU 🚆 SUWON (B/L/D)

- ☑ Starbucks Daegu Jongro Goteak (Complimentary a cup of Americano)
- ☑ Daegu Dongseongno Shopping Street
- ☑ Suwon Yunggeolleung (UNESCO World Heritage Site)

D6 SUWON 🚆 SEOUL (B/L/D)

- ☑ Lotte World Tower (Seoul Sky Observatory)
- ☑ Seaweed Museum (DIY Gimnap)
- ☑ Ikseon-dong Hanok Village

D7 SEOUL (B/L/-)

- ☑ Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
- ☑ Myeongdong
- ☑ Duty Free Shop

D8 SEOUL 🚆 INCHEON ✈ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Local food product

SHOPPING STOP

- ✓ Cosmetics Shop
- ✓ Liver Supplement Shop
- ✓ Ginseng Shop

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

TOURIST ATTRACTIONS:

BUSAN

- ◆ **Huinnyeoul Cultural Village** - This is a small coastal village in Yeongdo, connected to Busan. The southern sea stretches under the cliff right in front of the village. The only village in Korea with a cliff is the Huinnyeoul Coastal Village. Feel the coastal village blended with the cliffs!
- ◆ **Pohang Space Walk** - Space Walk is a trekking trail 333 meters high with 717 steps in total. Visitors can enjoy a 360 degree panoramic view of the city and factories, and its highest point reaches 25m up into the sky. Located on the hills of Hwanho Park in Pohang. Incredible Winding Staircase That Looks Like a Roller Coaster in South Korea.
- ◆ **Haeundae Blue Line Park Beach Train** - Take a train with a retro shape, and the direction of the chairs is all facing the seaside, and you can enjoy the coastline of East Busan along the way.
- ◆ **Yonggung Temple** - was first built in 1376 by the great Buddhist teacher known as Naong during the Goryeo Dynasty.

DAEGU

- ◆ **Seomun Market and Night Market (Closed on first and third Sunday of every month)** - Seomun Market was one of the three main markets during the Joseon dynasty. The specialties of the current Seomun Market include fabric-related items like silk, satin, linen, cotton, knitted goods, and clothing. The signature dish of Seomun Night Market is Cup Makchang, small servings of Korea's soul food makchang (beef intestines).
- ◆ **Starbucks Daegu Jongro Goteak** - A New Stunning Hanok-Style Outlet. A gorgeous hanok complete with giwa roofing, luxurious parquet flooring, exposed beams and traditional wall paintings.

SUWON

- ◆ **Yonggeonneung** - is a burial ground from the Joseon dynasty, located within an oak-forested park in Hwaseong, South Korea. They are an UNESCO World Heritage Site.

SUWON

- ◆ **The Lotte World Tower** - the nation's tallest and the world's fifth tallest building. The observatory offers a panoramic view of the entire capital city, beautiful both day and night. SEOUL SKY is comprised of an exhibition zone, observation deck, sky deck, dessert cafe, sky terrace, lounge, and more.
- ◆ **Gyeongbok Palace** - Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces. Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.



✓ 6 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Korean BBQ
- ★ DIY Fried Chicken
- ★ Dakgalbi
- ★ Korea Jokbal (Pork Trotters)
- ★ Bibimbap
- ★ Korean Hot Pot



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Busan Arban City / GNB Hotel / tt Gupo Hotel or similar classes x2 Nights
- ✓ Daegu Interburgo Hotel / Grand Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Prumir Suwon Hotel/Ansan Square Hotel or similar class x1 Night
- ✓ The Splaisir Seoul Myeongdong / Fairfield By Marriott Seoul Hotel or similar classes x2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



精简行程

第一天 启程 ✈️ 仁川

第二天 抵达仁川 首尔
釜山 (KTX) 釜山

(机上用餐/午/晚)

- ✈️ 搭乘韩国高速列车 (KTX) 前往釜山
- ☑ 白浅滩文化村
- ☑ 甘川文化村
- ☑ 享用古早味阿婆红豆沙冰

第三天 釜山

(早/午/晚)

- ☑ 海云台Blue Line Park海边列车
- ☑ 海东龙宫寺
- ☑ 光复路自由购物
- ☑ BIFF 国际电影广场

第四天 釜山 大邱

(早/午/晚)

- ☑ 浦项环湖公园Space Walk
- ☑ 浦项海上天空步道
- ☑ DIY炸鸡体验
- ☑ 大邱西门市场及西门市场夜市
(公休日: 每月第1和3个周日)

第五天 大邱 水原

(早/午/晚)

- ☑ 韩屋星巴克 (每人1杯美式咖啡)
- ☑ 大邱东城路
- ☑ 隆健陵 <2009年成世界遗产>

第六天 水原 首尔

(早/午/晚)

- ☑ 乐天世界塔 (SEOUL SKY展望台)
- ☑ 紫菜博物馆 (DIY紫菜包饭)
- ☑ 益善洞文青胡同

第七天 首尔

(早/午/—)

- ☑ 穿韩服游景福宫 (周二闭馆, 改为德寿宫)
- ☑ 明洞
- ☑ 免税店

第八天 首尔 仁川 回程

(早/机上用餐)

- ☑ 韩国土特产

购物店

- ✓ 化妆品总汇
- ✓ 人参专卖店
- ✓ 健肝宝专卖店

观光景点:

釜山

- ◆ **白浅滩文化村** - 位于釜山东南侧的蓬莱山与大海相接的峭壁上。朝鲜战争时,许多难民到这里扎根生活,逐渐形成了白浅滩文化村。白浅滩村与釜山松岛隔海相望,过去又被称为“二松岛”。村子由十几条小路交错而成,相对封闭的村子几乎完整地保存了釜山70年代的模样。2013年,电影《辩护人》让白浅滩村逐渐为人所熟知。辽阔的海景、白色的围墙和独特的壁画让白浅滩村被誉为釜山的“圣托里尼”。海景咖啡店、书店等也吸引了不少游客前来。村子下面是美丽的绝影海岸路,附近还有白浅滩隧道适合拍照留念。
- ◆ **浦项环湖公园Space Walk空中漫步** - 360度环绕旋转,好似过山车跑道一般的浦项环湖公园Space Walk,每爬上一个台阶就给人走入宇宙般的错觉,令人惊眩眼花、步步惊心!SPACE WALK同样也是浦项优秀的赏景点,站在长333m、高25m 规模的Space Walk 顶端远望,茂郁的树林和公园全景、浦项市区的景象一览无余。
- ◆ **海云台Blue Line Park海边列车** - 乘坐造型复古共的列车,加上椅子方向全部面向海边的方向,沿途可欣赏东釜山的海岸绝境。
- ◆ **海东龙宫寺** - 是位于韩国釜山机张郡的一座佛寺,是韩国唯一一座建在海边的佛寺。佛寺于1376年由高丽恭愍王时期的王师懒翁大师所建。

大邱

- ◆ **大邱西门市场及西门市场夜市(公休日: 每月第1和3个周日)** - 于朝鲜时期平壤、江景、大邱西门并列为全国3大市场。现在这里贩卖和纤维有关的产品,包括棉麻布、绸缎、工艺品、男女服饰,另外还有碗盘、干鱼货等,市场规模极大,可说应有尽有。在市场内新设的西门夜市,最著名的是可以享用到杯装的大邱代表美食牛胃。
- ◆ **韩屋星巴克** - 韩国打卡景点再加一,大邱「百年韩屋」改造成星巴克,室内室外都超好拍。这间店是拥有100多年历史的韩屋改建而成。

水原

- ◆ **隆健陵** - 是朝鲜王朝(1392年-1910年)二十七代国王、王妃以及追尊国王、王妃的陵寝及墓园建筑。大韩民国境内40座王陵被联合国教科文组织评选为世界文化遗产。

首尔

- ◆ **乐天世界塔** - 位于世界第五、韩国国内最高的乐天世界塔的地117层到123层的SEOUL SKY是500米高空之上的梦幻眺望台,同时也是可以360度欣赏到首尔风景及夜景的首尔最新观光圣地。
- ◆ **景福宫** - 是李朝(1392~1910年)时期首尔的五大宫之一,也是李氏王朝的正宫,具有500年历史。景福宫是李朝的始祖——太祖李成桂(1392~1398年在位)于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。



✓ 6早餐/6午餐/5晚餐

风味餐:

- ★ 韩式烧烤
- ★ 春川铁板鸡

- ★ DIY炸鸡
- ★ 韩式猪蹄

- ★ 韩式拌饭
- ★ 韩式火锅



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 釜山阿尔班市 / GNB酒店 / tt古坡酒店或同级
- ✓ 大邱Interburgo酒店 / Grand酒店或同级
- ✓ 水原华城市普米尔酒店 / 安山广场酒店或同级
- ✓ 首尔明洞相铁喜普乐吉酒店 / 万枫酒店或同级

- x2晚
- x1晚
- x1晚
- x2晚

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。